

Upcoming Events

Sep 1st

1st Installment
fee due
&
First day of School
K– Gr 2

Sep 4th

First day of School
Gr 3-12

Sep 11th– 15th

Phonological
assessments
&
MAP Practice
Session

Sep 12th

Open House
Evening



This Month at CBS

Bringing Talent to Life

September-2022

Dear Elementary Parents,

A warm welcome back to all our CBS families! We hope you enjoyed your travels and holiday time. We have a very exciting school year planned for our students. We are back to our regular classroom set up with additional features added for this year to support student learning and integrate technology into the classrooms. Students are encouraged to bring in their own devices this year starting in Grade 1. Please keep up to date on important information that will be sent out by your child's teacher through MS Teams; schedules, lesson information and other updates will be provided to ensure students have a good start back to school.



Starting school on time is important for your child's development and learning. We will be having our morning assemblies on the field every morning at 7:30 a.m. These morning

School Matters!



assemblies are greatly enjoyed by students. The morning assembly starts the day for students, gives them a chance to greet their teacher and friends and also take part in the "Fit Stop" activity on the field led by the P.E. teacher. This activity energizes them for the day and gets them off to a good start.

WELCOME
BACK
-TO-
SCHOOL



We will be welcoming our Pre-K, JK, SK, Grade 1 and Grade 2 students back to school on Thursday, September 1st. Teachers are planning a welcome back orientation day for our younger students to support their return to school. Students will be involved in some play and learning activities that will help them get to know their teacher and their classmates. Grade 3, 4, and 5 students will start back to school on Sunday, September 4th.

The character skill focus for the month of September will be 'Respect'. Students will be working on presentations for our monthly school assembly in the gym on Thursday, September 29th.

Sep 18th– 22nd

MAP Testing

Sep 22nd

Student Council
Nominations

Sep 28th

Coffee with
Principals

Sep 29th

Yellow Day
&

ES Assembly-
Character trait
Respect

Sep 29th

Student Council
Elections

We are happy to announce our Open House for parents will be on campus this year, on the evening of Monday, September 12th. Save the date for this important event as we will be sharing information with parents on our reading programs, after school clubs, student council activities and an upcoming 'Health and Wellness' Fair. Teachers will be in their classrooms for a 'meet and greet' and sharing of information and student work.



We look forward to welcoming our students and families back for another successful year of learning, making friends, making smiles and wonderful memories.

From this academic year we are requesting parents to ensure that they meet the 3 installment fee payment obligations on time. The schedule for the year is as follows below:

CLASS LEVEL المراحل الدراسية		1st Installment 01 ST SEPTEMBER 2022	SECOND INSTALMENT (KD) 01 ST JANUARY 2023	THIRD INSTALMENT (KD) 01 ST APRIL 2023	TOTAL FEES (KD)
		القسط الأول 1-سبتمبر 2022	القسط الثاني 1-يناير 2023	القسط الثالث 1-ابريل 2023	الرسوم الدراسية كاملة
PRE-KG	الحضانة	470	470	460	1500
JK	روضة أولى	585	585	585	1855
SK	روضة ثانية	620	620	610	1950
GRADE 1	الصف الأول	742	742	741	2325
GRADE 2	الصف الثاني	875	875	875	2725
GRADE 3	الصف الثالث	875	875	875	2725
GRADE 4	الصف الرابع	875	875	875	2725
GRADE 5	الصف الخامس	875	875	875	2725

This means that the first installment is due now and needs to be paid.

We will be sending fee payment reminders to parents on MS teams to those who have not paid on time. We appreciate your support in prioritizing your child's education and making sure fees are paid on time.

Sincerely,

Dr. Mary Kelly
Elementary School Principal

Sincerely
Dr. Mary Kelly
Elementary School Principal

هذا الشهر في المدرسة الكندية ثنائية اللغة

إدخال الموهبة في الحياة

سبتمبر 2022



الفعاليات القادمة

1 سبتمبر
موعد استحقاق القسط
الأول
&
أول يوم دراسي لطلاب
الصفوف
الحضانة - الصف 2

4 سبتمبر
أول يوم دراسي لطلاب
الصفوف 3 - 12

11 - 15 سبتمبر
التقييمات الصوتية
&
جلسة التدريب على
اختبار المقياس
الأكاديمي

12 سبتمبر
أمسية البيت المفتوح

أعزائي عائلات المدرسة الكندية ثنائية اللغة

نرحب بجميع عائلات المدرسة الكندية ثنائية اللغة ترحيباً حاراً! ونأمل أن تكونوا قد استمتعتم برحلاتكم ووقت عطلاتكم. لدينا عام دراسي مثير للغاية مخطط لطلابنا. لقد عدنا إلى الفصول الدراسية العادية التي تم إعدادها بميزات إضافية تمت إضافتها لهذا العام لدعم تعلم الطلاب ودمج التكنولوجيا في الفصول الدراسية. يتم تشجيع الطلاب على إحضار أجهزتهم الخاصة هذا العام وذلك لطلاب الصفوف من الصف الأول فصاعداً. يرجى البقاء على اطلاع دائم بالمعلومات المهمة التي سيرسلها معلم طفلك من خلال مايكروسوفت تيمز؛ وسيتم توفير الجداول ومعلومات الدرس والمستجدات الأخرى لضمان عودة الطلاب إلى المدرسة بشكل جيد.

School Matters!



Attend Today, Achieve Tomorrow

يعد بدء المدرسة في الوقت المحدد أمراً مهماً لنمو طفلك وتعلمه. سنعقد اجتماعاتنا الصباحية في الفناء المدرسي كل صباح الساعة 7:30 صباحاً. ويستمتع الطلاب بهذه التجمعات الصباحية، حيث يبدأ التجمع الصباحي اليوم للطلاب، ويمنحهم فرصة لتحية معلمهم وأصدقائهم والمشاركة أيضاً في نشاط اللياقة البدنية في الفناء المدرسي بقيادة معلم التربية البدنية. يعمل هذا النشاط على تنشيط الطلاب في بداية يومهم ويساعدهم على بداية جيدة.

WELCOME
BACK
-TO-
SCHOOL



سنرحب بطلابنا في صفوف الحضانة والروضة والصف الأول والثاني في المدرسة يوم الخميس الموافق الأول من شهر سبتمبر. ويخطط المعلمون ليوم ترحيبي لطلابنا الصغار لدعم عودتهم إلى المدرسة. كما سيشارك الطلاب في بعض أنشطة اللعب والتعلم التي ستساعدهم في التعرف على معلمهم وزملائهم في الفصل. سيبدأ طلاب الصف الثالث والرابع والخامس العودة إلى المدرسة يوم الأحد الموافق 4 سبتمبر.

سيكون التركيز على مهارة الشخصية لشهر سبتمبر وهي "الاحترام". سيقوم الطلاب بعمل عروض تقديمية لتجمع مدرستنا الشهري في صالة الألعاب الرياضية يوم الخميس الموافق 29 سبتمبر.

18 - 22 سبتمبر
اختبار مقياس التقدم
الأكاديمي

22 سبتمبر
ترشيحات مجلس الطلاب

28 سبتمبر
احتساء القهوة مع
المدراء

29 سبتمبر
اليوم الاصفر
&
تجمع المدرسة الابتدائية
- سمة الشخصية
الاحترام

29 سبتمبر انتخابات
مجلس الطلاب



يسعدنا أن نعلن أنه سيتم عقد فعالية البيت المفتوح لأولياء الأمور هذا العام في الحرم المدرسي مساء يوم الاثنين الموافق 12 سبتمبر. قم بحفظ تاريخ هذا الحدث المهم حيث سنشارك المعلومات مع أولياء الأمور حول برامج القراءة لدينا، ونوادي ما بعد اليوم المدرسي، وأنشطة مجلس الطلاب ومعرض "الصحة والعافية" القادم. سيتواجد المعلمون في فصولهم الدراسية من أجل "المقابلة والتحية" وتبادل المعلومات وعمل الطلاب.

نتطلع إلى الترحيب بطلابنا وعائلاتنا مرة أخرى لعام آخر ناجح من التعلم وتكوين الصداقات والابتسامات والذكريات الرائعة. بدءًا من هذا العام الدراسي ، نطلب من أولياء الأمور التأكد من وفائهم بالتزامات دفع رسوم الأقساط الثلاثة في الوقت المحدد. جدول هذا العام كما يلي:

CLASS LEVEL المراحل الدراسية		1st Installment 01 ST SEPTEMBER 2022	SECOND INSTALMENT (KD) 01 ST JANUARY 2023	THIRD INSTALMENT (KD) 01 ST APRIL 2023	TOTAL FEES (KD)
		القسط الأول 1-سبتمبر 2022	القسط الثاني 1-يناير 2023	القسط الثالث 1-ابريل 2023	الرسوم الدراسية كاملة
PRE-KG	الحضانة	470	470	460	1500
JK	روضة أولى	585	585	585	1855
SK	روضة ثانية	620	620	610	1950
GRADE 1	الصف الأول	742	742	741	2325
GRADE 2	الصف الثاني	875	875	875	2725
GRADE 3	الصف الثالث	875	875	875	2725
GRADE 4	الصف الرابع	875	875	875	2725
GRADE 5	الصف الخامس	875	875	875	2725

هذا يعني أن القسط الأول واجب الاستحقاق الآن ويجب دفعه.

سنرسل تذكيرات بدفع الرسوم إلى أولياء الأمور من خلال مايكروسوفت تيمز وذلك لأولئك الذين لم يقوموا بالدفع في الوقت المحدد. نحن نقدر دعمكم في إعطاء الأولوية لتعليم أطفالكم والتأكد من دفع الرسوم في الوقت المحدد.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

ومع أطيب التمنيات،
الدكتورة / ماري كيلي
مديرة المدرسة الابتدائية